

## 有關經 SUPREME 預訂 Gentry Club 的條款與細則

1. 預訂 Gentry Club 的服務只限於 SUPREME Diamond 客戶。
2. 可預訂 Gentry Club 的日期由即日起至 2025 年 4 月 15 日。
3. 客戶於 Gentry Club 的費用均由客戶自行負責。
4. 客戶需於至少 2 個工作日前透過 SUPREME 私人助理預約 Gentry Club。
5. Gentry Club 每天的名額有限，先到先得，由 SUPREME 私人助理確認為準。
6. 客戶尊享 Gentry Club 服務時，需遵守 Gentry Club 內的守則，行為應符合正常社會規範，任何不當行為或不當舉止將被視為違反規則。
7. 此禮遇並不同於 Gentry Club 會員資格，也不代表享有 Gentry Club 會員資格的全部福利。
8. 客戶不得在 Gentry Club 內使用污穢、辱罵或淫穢語言，不得對其他使用者或職員造成任何干擾、煩擾、滋擾，亦不得在製造任何過大的噪音。否則，客戶應對 Gentry Club 內的設施、經理或工作人員（包括相關賓客）產生或造成的所有費用、開支、損失和損害負責。
9. 任何行為或舉止會或可能會對會所聲譽或利益造成不利影響或損害，Gentry Club 管理人保留要求任何客戶立即離開處所或拒絕客戶到訪之權利。
10. 如有任何爭議，Gentry Club 保留最終決定權。

### Gentry Club 守則

1. Gentry Club 的開放時間為星期日至四 中午 12 時至晚上 10 時，星期五、六及公眾假期前的一天為中午 12 時至晚上 11 時 59 分。
2. 請預約來臨 Gentry Club，每名客戶每次最多可帶 3 名隨行賓客。
3. 客戶禁止穿著運動服裝、鴨舌帽及棒球帽、破牛仔褲、短褲和拖鞋。
4. 客戶流動電話必須調成靜音模式。除在私人包廂內或在接待區外，不得在處所內打電話及使用產生音頻聲音的任何應用程式。
5. 除由 Gentry Club 管理人指定的相關區域外，不得在 Gentry Club 所有區域吸煙。
6. Gentry Club 內嚴禁賭博。

# SUPREME 5G

7. 未經 Gentry Club 管理人事先書面同意，不得在 Gentry Club 內進行任何形式的抽獎或拉票活動，而 Gentry Club 管理人可按酌情權施加該等條款及條件。
8. 客戶應尊重他人的隱私，未經他人確認和同意，不得對其進行攝影、錄影或錄音，社交媒體上的照片和貼文不應涉及任何其他用戶。
9. 客戶禁止自行攜帶食物或飲料，如客戶自備酒類或其他飲料，需支付開瓶費。
10. 客戶禁止攜帶雪茄，如客戶攜帶雪茄，必須從 Gentry Club 購買相等數量的雪茄。
11. 客戶禁止攜帶寵物或其他動物進入 Gentry Club。
12. 12 歲以下未成年人不得進入 Gentry Club，惟於私人預訂的聚會或活動期間進入私人包廂或私人貴賓房除外。
13. 每名客戶應確保 Gentry Club 內各相關未成年人賓客不會透過嘈雜的噪音或喧鬧的舉止而對處所內的任何其他使用者造成任何煩擾、干擾、滋擾或不便，並應對任何相關未成年人給 Gentry Club、設施、管理人或職員招致或造成的所有成本、開支、損失及損害賠償承擔間接責任。
14. 對於任何使用者在 Gentry Club 任何部分遺失或被盜任何貴重物品（不論有無規定存放於保險箱，不論保險箱是否由 Gentry Club 提供），Gentry Club 及管理人概不承擔任何責任，Gentry Club 及管理人概不對託付職員看管的貴重物品的任何遺失或損壞負責。
15. 有關 Gentry Club 的完整條款與細則，請瀏覽 <https://bit.ly/43PTyBi>

## **Terms and Conditions of reservation of Gentry Club through SUPREME**

1. Reservation of Gentry Club is limited to SUPREME Diamond customers.
2. The reservation of Gentry Club through SUPREME is open from now until 15 April 2025.
3. All spending at Gentry Club will be charged to the relevant customers separately.
4. Customers shall make their reservation via SUPREME Personal Executives at least 2 working days prior to the access in Gentry Club.
5. Daily quota is limited for both Gentry Club, which will be available for reservations on a first-come, first-served basis. All reservations need to be confirmed by SUPREME Personal Executives.
6. Customers shall respect and behave in accordance to the club rules of Gentry Club. They shall behave in accordance with the normal dictates of society and any misconduct or misbehaviour shall be treated as a breach of the Rules.
7. This SUPREME privilege is not equivalent to Gentry Club Membership and will not be entitled to the full benefits of Gentry Club Membership.
8. No foul, abusive or obscene language shall be used at all times in Gentry Club.



# SUPREME 5G

Customers shall not cause any disturbance, annoyance, nuisance to other guests or staff or cause any undue noise. Otherwise, customers shall be liable for all costs, expenses, losses and damage incurred or inflicted, the facilities, the club manager or the staff caused thereby including the relevant guests of customers.

9. The club manager of Gentry Club reserves the right to require any customers to leave the clubs immediately or refuse reservations of guests for any conduct or behaviour which, in the sole opinion of the club manager, is or may be negative or harmful to the reputation or interests of the clubs.
10. All matters and disputes are subject to the final decision of Gentry Club.

## **Rules of Gentry Club**

1. The opening hours of Gentry Club is 12:00 – 22:00 from Sunday to Thursday; 12:00 – 23:59 on Friday, Saturday and Day before Public Holiday.
2. Reservation is preferred before visiting Gentry Club. Each customer can have access with a maximum of 3 guests per visit.
3. Sportswear, baseball caps, torn jeans, shorts of any length and flip-flops are not allowed in Gentry Club.
4. Mobile phones must be kept on silent mode. Talking over mobile phone and use of any apps generating audio sounds is not permitted in Gentry Club except inside Private Suites or at the reception area.
5. No smoking is allowed in all areas of Gentry Club except such areas designated by the club manager.
6. No gambling is allowed in Gentry Club.
7. No raffles or canvassing of any kind shall be allowed in Gentry Club without the prior written consent of the club manager who may impose such terms and conditions at its Discretion.
8. Each customer is expected to respect the privacy of others. No photography, videos or audio recordings of any other person are allowed without their acknowledgment and consent. Photography and posts on social media should not involve any other customers.
9. No bring-in food or beverages is allowed in Gentry Club. Corkage fee applies when any User brings his/her own wine or other beverage.
10. No bring-in Cigar is allowed in Gentry Club. Customers who wish to bring Cigars must purchase an equal amount of Cigars from Gentry Club.
11. No pets /or other animals are allowed to be taken into Gentry Club.
12. No minor under the age of 12 is allowed to enter Gentry Club except the Private Suites or Private Dining Parlour during private pre-booked functions or events.
13. Each customer is expected to ensure that each relevant guest in Gentry Club who is a minor does not cause any annoyance, disturbance, nuisance or inconvenience to any other customers in Gentry Club through loud noise or boisterous behaviour, and shall be vicariously liable for all costs, expenses, losses and damage any such minor incurred or inflicted to Gentry Club, the facilities, the club manager or the staff.
14. Gentry Club and the club manager shall not accept any responsibility for the loss or theft, in any part of Gentry Club, of any valuables belonging to any customer,



# SUPREME 5G

whether left in the security lockers, provided by Gentry Club or not. Gentry Club and the club manager shall not be liable for any loss or damage of valuables entrusted to the care of the staff.

15. For the full version of terms and conditions of Gentry Club, please visit <https://bit.ly/43PTyBj>



Hutchison Telecom  
Hong Kong Holdings



A member of CK Hutchison Holdings